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Abstract (en)
[origin: US2016302263A1] An induction hob has a hob plate, a plurality of induction heating coils which are arranged below the hob plate, and a
plurality of sensor coils which are arranged below the hob plate and above the induction heating coils, and also temperature sensors. The sensor
coils and the temperature sensors are arranged on a flexible support and electrical conductors make electrical contact with the sensor coils on the
flexible support. The flexible support has a single common connection device for electrical contact to be made.

Abstract (de)
Ein Induktionskochfeld weist eine Kochfeldplatte, mehrere unter der Kochfeldplatte angeordnete Induktionsheizspule und mehrere unter der
Kochfeldplatte und über der Induktionsheizspule angeordneten Sensorspulen sowie Temperatursensoren auf. Die Sensorspulen und die
Temperatursensoren sind auf einem flexiblen Träger angeordnet und darauf elektrisch kontaktiert mit elektrischen Leitern. Der flexible Träger weist
eine einzige gemeinsame Anschlusseinrichtung zur elektrischen Kontaktierung auf.
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